

Title (en)

Sealing strip, particularly for building woodwork and product incorporating such a sealing strip.

Title (de)

Dichtungsstreifen, insbesondere für die Rahmen eines Gebäudes und Produkt mit einem solchen Dichtungsstreifen.

Title (fr)

Garniture d'étanchéité, notamment pour menuiserie de bâtiment et produit incorporant une telle garniture.

Publication

EP 0611197 A1 19940817 (FR)

Application

EP 94400251 A 19940204

Priority

FR 9301302 A 19930205

Abstract (en)

Sealing strip, especially for building woodwork, possessing a heel piece (21) for mounting in a groove or channel (G) of a sectional profile (m) of the said woodwork. It comprises a profiled sealing part (22) proper made of a flexible material, which is sufficiently "compressible" in order, on the one hand, to be able to be locally deformed to a significant extent without losing its sealing properties and, on the other hand, to fulfil the various sealing functions for which it is employed.

Abstract (fr)

Garniture d'étanchéité, notamment pour menuiserie de bâtiment, comportant un talon de montage (21) dans une gorge ou rainure (G) d'un profilé (m) de ladite menuiserie. Elle comprend une partie profilée d'étanchéité proprement dite (22) en un matériau souple, suffisamment "compressible" pour, d'une part, pouvoir être déformé localement de manière importante sans perdre ses qualités d'étanchéité et, d'autre part, pour satisfaire aux différentes fonctions d'étanchéité pour lesquelles il est mis en oeuvre.

IPC 1-7

E06B 7/23; E06B 3/62

IPC 8 full level

E06B 7/23 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 7/2314 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 4898760 A 19900206 - HALBERSTADT LOUIS [US], et al
- [X] EP 0247533 A2 19871202 - SAAR GUMMIWERK GMBH [DE]
- [Y] US 1799904 A 19310407 - HOWLETT CLARENCE W, et al
- [YA] GB 2251260 A 19920701 - SCHOLES ERNEST M H
- [A] DE 2502223 A1 19750724 - SCHLEGEL CORP

Cited by

AU779180B2; CN102943878A; CN108716356A; CN102927271A; WO2014072475A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0611197 A1 19940817; FR 2701288 A1 19940812; FR 2701288 B1 19950428

DOCDB simple family (application)

EP 94400251 A 19940204; FR 9301302 A 19930205